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A Japánban történt tragédia hatására világszerte megkezdődött a jódkészítmények pánikszerű
felvásárlása. Milyen esetekben indokolt a jód szedése, és ártalmas lehet-e a túlzott jód
fogyasztás? – ezekre a kérdésekre ad választ Prof. Balázs Csaba, endokrinológus, a Budai
Endokrinközpont orvosa.

  

Milyen egészségügyi problémákat okozhat a sugárzás?

  

Ma az egyik beteg azt kérdezte tőlem: „mit tehetek az unokámért, hogy megóvjam?” Ekkor
átszaladt rajtam az a 25 évvel ezelőtti tragédia, Csernobil agyonhallgatott, de el nem felejthető
tragédiája. A csernobili atomkatasztrófa 1986. április 26-án történt az ukrajnai -akkor a
Szovjetunió tagállama- Pripjaty és Csernobil városok melletti atomerőműben.
Az Egészségügyi Világszervezet (WHO) 2006-os jelentésében úgy fogalmazott: „a baleset
hatásai által leginkább érintett területen élők körében – különösen, akik a robbanás idején
voltak gyerekek – jelentősen megugrott a pajzsmirigyrák előfordulási valószínűsége.”
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http://www.webbeteg.hu/cikkek/egeszseges/10676/fukusima-szedjen-e-kalium-jodidot

